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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  19/2017 

z devätnásteho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 2. októbra 2017 

 v budove obecného úradu, Športová 5, 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 04.10.2017 
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Zápisnica  
z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 02. 10. 2017 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

Prítomní:  Poslanci: Ing. Milan Barabáš, Bc. Ján Barát, Pavol Čepček, Mária Gálová, 

Mgr. Edita Grzybová, Pavel Chren Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš, 

Miroslav Chren  

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

  Ing. Regina Kissová, zam. obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

     

Verejnosť: Miroslav Kováč, Karol Kováč, Ing. Andrej Ondrejmiška, Peter Chren, Jozef 

Kováč, Milan Kukučka, Peter Ondriaš, Milan Firický, Ing. Ivana Pindešová, 

Vlasta Sasáková 

 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie: predseda: Ing. Milan Barabáš 

     členovia: Pavol Čepček, Bc. Ján Barát 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavel Chren, Mária Gálová 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Voľba povereného zástupcu starostu obce        materiál č. 126/2017 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva  materiál č. 127/2017   

6. Návrh na prevádzkovanie vodovodu Viničná ul. Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, 

a. s.                                 materiál č. 128/2017   

7. Návrh na schválenie prevádzkového poriadku – vodovod Viničná ul.    

                    materiál č. 129/2017   

8. Interpelácie poslancov 

9. Vystúpenie občanov obce 

10. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie OZ otvorila Mgr. Edita Grzybová. Privítala všetkých poslancov aj prítomných občanov. 

Nakoľko starosta nezvolal zastupiteľstvo a nepoveril žiadneho poslanca vedením zastupiteľstva, 

zastupiteľstvo zvolali poslanci OZ. Mgr. Grzybová predložila návrh na zvolenie poslanca, ktorý 

bude viesť zastupiteľstvo. Po vzájomnej dohode poslanci poverili vedením OZ Mgr. Editu 

Grzybovú. Upozornila, že OZ je nahrávané na diktafón a nahráva si ho aj p. Peter Ondriaš. 

Poslancom predložila program zasadnutia a následne dala hlasovať za poverenie vedenia 

zastupiteľstva a podpísaním uznesení OZ. 
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Uznesenie č. 144/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p o v e r u j e  

 

vedením 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch poslankyňu Mgr. Editu Grzybovú 

a podpísaním uznesení z 19. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát, 

Mgr. Edita Grzybová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

     členovia: Pavol Čepček, Bc. Ján Barát 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavel Chren, Mária Gálová 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová vyzvala poslancov, pokiaľ majú doplňujúci bok k programu, aby ho 

predložili. Nik nemal, následne dala hlasovať za predložený program rokovania. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM  ROKOVANIA: 

 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Voľba povereného zástupcu starostu obce        materiál č. 126/2017 

5. Zloženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva  materiál č. 127/2017   

6. Návrh na prevádzkovanie vodovodu Viničná ul. Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, 

a. s.                                 materiál č. 128/2017   

7. Návrh na schválenie prevádzkového poriadku – vodovod Viničná ul.    

                    materiál č. 129/2017   

8. Interpelácie poslancov 

9. Vystúpenie občanov obce 

10. Ukončenie obecného zastupiteľstva 
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Uznesenie č. 145/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

s c h v a ľ u j e 

 

program rokovania 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany. 

 

Hlasovanie:    

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát, 

Mgr. Edita Grzybová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 4. Voľba povereného zástupcu starostu obce 

 

V tomto bode Mgr. Edita Grzybová odovzdala slovo Bc. Jánovi Barátovi. Uviedol, že ho bývalý 

starosta Juraj Obert poveril zastupovaním starostu, ale on poverenie neprijíma. Následne prečítal 

dôvodovú správu. Mgr. Grzybová otvorila diskusiu k tomuto bodu. Ing. Milan Barabáš navrhol na 

dočasné  zastupovanie starostu obce pani Mgr. Editu Grzybovú. Poslanci sa na tomto návrhu zhodli 

a Mgr. Grzybová dala za tento návrh hlasovať. 

 

Uznesenie č. 146/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

k o n š t a t u j e ,   ž e : 

mandát starostu zanikol 30.09.2017 podľa § 13a ods. 1 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov, a to písomným úkonom starostu Juraja Oberta o vzdaní sa 

mandátu, ktorý bola na obecný úrad doručený dňa 30.08.2017, 

 

v o l í : 

za povereného zástupcu starostu obce Žitavany Mgr. Editu Grzybovú k plneniu úloh starostu 

v plnom rozsahu a to dňom 03. 10. 2017 

 

u r č u j e : 

a) úväzok povereného zástupcu starostu v rozsahu 100 %, 

b) na základe § 3 ods. 1 zákona 253/1994 Z. z. v znení neskorších predpisov poverenému 

zástupcovi starostu minimálny plat vo výške určenej priamo zákonom do zloženia sľubu 

novozvoleného starostu, 
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v y s l o v u j e   s ú h l a s : 

s tým, aby boli súvisiace nároky povereného zástupcu starostu súvisiace so zastupovaním starostu 

do zloženia sľubu novozvoleného starostu posudzované zhodne ako zákonné nároky starostu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Mgr. Edita Grzybová 

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 5. Zoženie sľubu náhradného poslanca obecného zastupiteľstva 

 

Mgr. Edita Grzybová v tomto bode vysvetlila, že ona, ako zastupujúci starosta je stále poslancom 

OZ a preto sa volí iba jeden náhradník za Ing. Ľuboša Daniša, ktorý sa vzdal poslaneckého 

mandátu. Prvý v poradí ako náhradný kandidát na miesto poslanca OZ bol Miroslav Chren 

a následne mu predložila slávnostný sľub poslanca OZ. Ing. Jaroslav Dudec upozornil, že najskôr 

musí p. Chren prejaviť vôľu. On dal súhlas a zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 
Uznesenie č. 147/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

k o n š t a t u j e ,  ž e : 

náhradný poslanec Miroslav Chren zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát, 

Mgr. Edita Grzybová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miroslav Chren 

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 6. Návrh na prevádzkovanie vodovodu Viničná ul. Západoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou, a.s. 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila k tomuto bodu dôvodovú správu a otvorila diskusiu. Pavel Chren 

uviedol, že tu veľmi nie je čo riešiť, zákon aj zmluva boli dodržané a je záujmom všetkých, aby 

vodovod bol daný do prevádzky. Následne prešli k hlasovaniu za tento bod. 
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Uznesenie č. 148/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh na prevádzkovanie vodohospodárskeho majetku obce Západoslovenskou vodárenskou 

spoločnosťou, a. s., 

 

s c h v a ľ u j e : 

prevádzkovanie vodohospodárskeho majetku obce Západoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, 

a. s., na dobu neurčitú, za podmienok určených v zmluve. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát, 

Mgr. Edita Grzybová, Miroslav Chren 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

 

 

K bodu 7 – Návrh na schválenie prevádzkového poriadku – vodovod Viničná ul. 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k prejednávanému bodu a uviedla, že 

prevádzkový poriadok všetci dostali mailom, aby sa s ním oboznámili. Pavel Chren skonštatoval, 

že je to povinnosť, ktorú musia dodržať a bez toho nebude schválený vodovod, je to súčasť 

zmluvy. Mgr. Grzybová dala hlasovať za bod č. 7. 

 

Uznesenie č. 149/2017 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

p r e r o k o v a l o : 

návrh prevádzkového poriadku – vodovod Viničná ul., 

 

s c h v a ľ u j e : 

prevádzkový poriadok verejného vodovodu „Žitavany – rozšírenie a zokruhovanie vodovodu“. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová, Pavol Čepček, 

Mária Gálová, Pavel Chren,  Roman Ondriaš, Bc. Ján Barát, 

Mgr. Edita Grzybová, Miroslav Chren 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní:   
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K bodu 8. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Grzybová uviedla, že si bude zapisovať dotazy poslancov. 

Bc. Ján Barát – oboznámil poslancov, že na Topoľčianskej ulici zle počuť rozhlas. 

Mgr. Edita Grzybová – p. Kováč z Fraňa Kráľa nemá po kanalizácií odstránené nedostatky, bude 

pátrať kde skončili fotky a dokumentácia z komisie, kde za riešili všetky nedostatky po výstavbe 

kanalizácii. 

Ing. Milan Barabáš – vyslovil požiadavku pre Ing. Jaroslava Dubca, aby urobil analýzu za zber 

odpadu, aby sa mohla výška poplatku za komunálny odpad prispôsobiť danej situácií. 

Pavol Čepček - dal návrh pristúpiť k nálepkovému alebo lístkovému systému, bolo by to 

spravodlivejšie z dôvodu, že niekto má jednu smetnú nádobu a niekto dve – tri smetné nádoby. 

Ďalej uviedol, že by bolo vhodné, aby aspoň jednu sobotu v mesiaci bol otvorený dvor na obecnom 

úrade, aby občania mali možnosť vynášať a separovať odpad aj cez víkend, s tým, že tu bude jeden 

zamestnanec a dohliadne na poriadok. 

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že lístkový systém nám privedie čierne skládky, ale môžeme to 

prebrať na komisii. 

Bc. Ján Barát – oponoval, napriek tomu treba ísť do toho aspoň na skúšku, zakúpiť aspoň dve 

fotopasce. 

Pavol Čepček – uviedol, že už sme schválili peniaze na fotopasce, treba ich kúpiť a bolo by 

vhodné, keby o tom vie iba jeden zamestnanec obce a starosta a po nejakom čase sa premiestnia. 

Bc. Ján Barát – sa informoval, či bude vyhlásený zber konárov. 

Mgr. Edita Grzybová – ho uistila, že čoskoro už bude. 

Pavol Čepček – navrhol venovať sa  zimnej údržbe - odhŕňaním snehu, aby nebolo neskoro. 

Pavel Chren – podotkol, že sa treba venovať problému opravy ciest 9. mája a Saradskej, máme na 

to v rezervnom fonde peniaze, treba prešetriť v akom štádiu sú vybavené reklamácie a dotiahnuť to 

už do konca. Ďalej navrhol, ako dočasné riešenie, keďže na ulici Hlbokej nie je chodník, urobiť 

prechod pre chodcov k cintorínu z jednej aj z druhej strany cintorína.  

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že sa už toto raz riešilo a policajti povedali, že pokiaľ prechod pre 

chodcov nevedie na chodník nemá to zmysel. Bol by veľmi rád, keby sa to urobilo, ale nebude to 

jednoduché, bude potrebné aj osvetlenie pri prechode. 

Mgr. Edita Grybová – chodník na Hlbokej riešime už sedem rokov a bolo by vhodné keby si 

sadneme a aj tento problém vyriešime. 

Pavel Chren  - ďalej upozornil na stredové dvere v obecnej hale, ktoré slúžia aj ako únikový 

východ, že sú v dezolátnom stave. 

Pavol Čepček – doplnil, že by bolo vhodné zatieniť posledné okná sieťou. 

Pavel Chren – sa poďakoval kultúrnej komisii, sponzorom a všetkým čo sa podieľali na 

organizácii divadelného predstavenia.  

Pavol Čepček tiež poďakoval, hlavne všetkým účastníkom fotografickej súťaže a bol by rád, keby 

aspoň víťazná fotografia bola vystavená na obecnom úrade a stala z toho tradícia. 

Ing. Jaroslav Dubec - navrhol, že by sa mohol vydať s týmito fotografiami kalendár. 

Miroslav Chren – vzniká tu problém medzi kynologickým klubom a obyvateľmi ulice Tekovskej. 

Pri výcviku používajú výstrely a psi ľudom narúšajú pokoj, hlavne v nedeľu.  

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že už sme to riešili a momentálne používajú minimálne výstrely  

kynológovia sa snažia vyjsť maximálne v ústrety týmto ľuďom. 

 

 

K bodu 9.  Vystúpenie občanov obce 

 

Mgr. Grzybová dala slovo prítomným občanom.  
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Karol Kováč – uviedol, že v novinách je informácia o novom vodnom zákone, nevie ten zákon 

nikde vyhľadať ani novelu zákona, žiada o konkrétnu informáciu, ďalej uviedol, že v novinách nie 

je pravdivá informácia o dokladovaní vývozu odpadových vôd fekálom. Ďalej, v letáku bývalého 

starostu, bola informácia ohľadom rekonštrukcii ciest 9. mája a Saradská, chcel, aby sa týmto 

zaoberali na komisii a predložil konkrétne otázky, ktoré ho budú zaujímať. Pozval všetkých 

občanov, ktorí majú záujem o túto problematiku, aby prišli na zasadnutie komisie. 

Peter Chren – poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili na prípravách futbalovej akcie a upozornil 

na havarijný stav priestorov v obecnej hale používaných ako sklad a šatne. Ďalej dal návrh na ulicu 

Žitavskú umiestniť spomaľovače a aj na iné ulice, kde je nový asfalt.  

Vlasta Sasáková – uviedla, že na ul. 9. mája cez zimu je problém zabrzdiť, stojí tam voda a tvorí 

sa ľad, navrhla, keby tam umiestnili piesok, alebo soľ, a ľudia z ulice by si to posypali, tiež navrhla 

umiestniť prechod pre chodcov pri kostole. 

Pavel Chren – uviedol, že by bolo dobre prejsť celú dedinu a zvážiť všetky prechody pre chodcov 

v obci. 

Milan Kukučka – navrhol prechod pre chodcov aj pred poštou a Jednotou.  

Vlasta Sasáková – skonštatovala, že firma ViOn svoju prácu pri budovaní kanalizácie odflákla. 

Urobili tým, ktorí si to vyhubovali. 

Pavol Čepček- uviedol, že chodili po celej dedine urobili fotodokumentáciu a odovzdali ju 

starostovi, povedal aby to všetko nechali tak, všetko sa odstráni, lebo inak sa kanalizácia 

neskolauduje.    

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že sa musí najskôr zistiť, kde to celé postálo a prečo máme na 

vlastné náklady platiť niečo, čo už bolo zaplatené niekomu inému a ten to nedotiahol dokonca, sú 

to závady po kanalizácii. 

Karol Kováč – postálo to presne 30. apríla, keď starosta prebral všetky komunikácie bez výhrad. 

Komisia zbytočne chodila po dedine a spisovala závady do dnes sme nedostali žiadnu odpoveď. 

Peter Ondriaš – je zarážajúce, že obec zaplatila faktúru za svietidlá, ktorú poslanci neschválili. 

Ďalej. ViOn mal urobiť cesty z drveného asfaltu a neurobil to, majú to urobiť zadarmo a nie vy to 

chcete robiť z obecných peňazí. 

Mgr. Edita Grzybová – ujasnila p. Ondiašovi, že toto zastupiteľstvo bolo zvolané z dôvodu riešiť 

najdôležitejšie záležitosti, ktoré bolo nutné prejednať a určite sa OZ bude venovať všetkým 

problémom.  

Peter Ondriaš- má pocit, že všetky veci vedú dostratena. Kontrolór obce má k dispozícii znalecký 

posudok, ktorý som mu poskytol na preštudovanie, boli vyvezené asfalty, bola to pozrieť znalkyňa, 

urobila prieskum a je si istý, že tento súdny spor obec prehrá a bude to mať veľmi zlý dopad pre 

obec. Nikto neberie na vedomie, že tu má farmu a žiadny poslanec sa tomu nevenoval. Ďalej ho 

zaujímalo, koho je bunka  v areály „Vršky“ a dokedy tam budú. Chodia tam „drogáči“ a predávajú 

sa tam drogy, treba ju odstrániť. Ďalej ho zaujímalo, ako sa budú vymáhať od bývalého starostu 

peniaze, nakoľko on sám povedal, že čo sa týka areálu autokrosu, všetko financuje zo svojho a p. 

Ondriaš má podklady, čo platila obec. Uviedol, že má obec vypovedať zmluvu z bratislavským 

právnikom. Bývalí starosta bude pravidelne chodiť vypovedať na políciu. Zároveň vyzval 

poslankyňu poverenú zastupovaním Mgr. Grzybovú, aby si obec zriadila nového právneho 

zástupcu, lebo spory medzi ním a obcou naďalej pokračujú.  

Ing. Jaroslav Dubec – sa spýtal čo tým dosiahne, keď dovedie obec do nútenej správy. 

Peter Ondriaš -  uviedol, že nie on, ale bývalý starosta, ktorý mu dal pri jeho dom vyvážať bordel. 

Keby ich, ako najbližších susedov, bývalý starosta Obert a Bohuš Bielik neobišli v územnom 

rozhodnutí, tento problém by nebol. 

Ing. Jaroslav Dubec- uviedol, že mal stretávku a Ing. Pekárová mu povedala, že do našej obce už 

žiadna stavebná firma nechce prísť a sme vykričaná dedina, ktorá robí iba zle. 

Peter Ondriaš - uviedol, že obci nerobí zle, ale nikdy nepočul návrh ako problém riešiť. 
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Ing. Jarosav Dubec – mu oponoval, že oni nemohli nič riešiť, lebo to riešil iba starosta a mal na to 

právnikov. Vždy to bolo iba o tom, že p. Ondriaš napáda obec a starosta to všetko dokáže. Poslanci 

ani neboli do problému riadne zainteresovaní, až teraz, keď máme v rukách posudok, ktorý 

predloží komisii. Poslanci nemohli robiť nič a keď robili tak bolo povedané, že idú proti starostovi. 

Ing. Ivana Pindešová- sa zaujímala, aké bude ďalšie pokračovanie ohľadom vodovodu na ulici 

Viničná a zároveň informovala, že už začali konať na vlastnú päsť, nakoľko im starosta povedal, že 

sa na to kašle. Boli za generálnym riaditeľom vodární Ing. Marekom Íllešom a dohodli sa, že dajú 

vodovod do skúšobnej prevádzky, boli k tomu potrebné ešte nejaké papiere, ktoré mu poskytli, 

chcela, aby obec o tomto bola informovaná. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že je v záujme všetkých, aby sa vodovod vyriešil čo najskôr a 

z toho dôvodu, bol do dnešného zastupiteľstva zaradený ako jediný bod na jednanie. 

Milan Firický – uviedol, že dvor pri bytovkách na Topoľčianskej ulici je v katastrofálnom stave, 

stojí tam 20 cm vody a nemá kam odtekať. Ďalej reklamovali spadnutý strop na balkóne, ktorý síce 

prišli opraviť, ale do dnes to nie je dokončené. 

Ing. Andrej Ondrejmiška – sa chcel informoval o verejnom obstarávaní a vysvetliť to nechal p. 

Ondriaša 

Peter Ondriaš – sa zaujímal, či obci robí verejné obstarávanie aj naďalej pani Sylvia Matušková. 

Nakoľko VO majú byť transparentné a nie uprednostňovať spriaznené firny, ktoré sú extrémne 

drahé. Odporučil obecnému zastupiteľstvu sa vyvarovať tých chýb a robiť transparentné 

obstarávanie a hlavne uprednostniť miestnych podnikateľov a nie, ako to bolo v minulosti iba 

starostovi kamaráti s ktorými šiel na polovicu. 

Jozef Kováč – žiadal, aby občania boli viac vyzývaní a informovaní o separovaní odpadu. Ďalej 

informoval, že v dedine opäť riadi zlodej. Ivan Kováč bol prichytený ako niesol polystyrén 

v nočných hodinách. 

Roman Ondriaš – žiadal urobiť väčšiu osvetu ohľadom separovania, zapojiť do toho školy, 

škôlky. 

Ing. Jaroslav Dubec – upozornil na plechovice vonku, poľné kuchyne, že na ne treba ŠPZ. Ing, 

Kissová uviedla, že to nie je potrebné. 

Miroslav Chren – žiadal na základe vypočutých informácií, ako tu šafárilo z peniazmi, aby si 

odhlasovali alebo zvážili možnosť vykonať hĺbkový audit, nakoľko je to ich prvé zasadnutie, aby 

začali z čistým štítom. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že najskôr preberú s kontrolórom a z účtovníčkou všetky 

zmluvy, rozpočet a materiály a potom sa postupne bude všetko riešiť. 

Peter Ondriaš – sa spýtal, či uvažujú nad trestným oznámením ohľadom vodovodu na Viničnej 

ulici. 

Pavol Čepček- uviedol, že nakoľko je toto prvé zasadnutie je to zavčasu, najskôr sa musia 

oboznámiť z potrebnou dokumentáciou. 

Peter Ondriaš – dostal plátok od starostu do schránky a zarazil ho projekt bytovky na 

Topolianskej ulici o ktorej nikto nič nevedel a určite ani poslanci. 

Pavel Chren – objasnil p. Ondriašovi, prečo navrhuje financovanie opravy ulíc z rozpočtu. Obec 

na to peniaze má a prečo by mali obyvatelia ulíc trpieť a čakať ďalšie štyri roky, keď ich môžeme 

urobiť teraz a po preskúmaní zmluvy a prešetrení situácie si peniaze obec môže spätne vymáhať od 

firmy, ktorá to mala urobiť.  

 

 

K bodu 10. Ukončenie obecného zastupiteľstva 

 

Poverená zástupkyňa starostu Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila 

zasadnutie OZ. Poďakovala všetkým za dôveru a podporu a verí, že spolupráca s poslancami bude 

aj naďalej dobrá. 
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Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 18:30 hod. 

 

 

 

 

Zapísala: 

Henrieta Herdová  ....................................... 

 

 

 

 

 

        ....................................................     

 Mgr. Edita Grzybová  

        poverený zástupca starostu 

 

 

 

Overovatelia:  

Pavel Chren        ........................................ 

 

 

Mária Gálová   ........................................ 

 

 


